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Høringsuttalelse i forbindelse med utkast til forskrift om 

grensejusteringer i Marka 

”Folkeaksjonen mot skytestøy fra Løvenskioldbanen” ber Miljøverndepartementet ta 

hensyn til følgende i sakens anledning: 

 Løvenskioldbanen skal fortsatt ligge innenfor markagrensen 

 For å oppfylle markaloven vil en tilpasset innbygging av skytebanene heve 

kvaliteten på all ferdsel og bruk av marka for tusenvis av mennesker 

 Beboere i vid omkrets (både i Bærum og Oslo) vil få sjenerende støy fjernet 

dersom anlegget bygges inn (helt/delvis) 

 

Folkeaksjonen som pr. dato har mer enn 1.300 støttemedlemmer, slutter seg til plan om 

at skytebanen fortsatt skal ligge innenfor markagrensen. Imidlertid er det viktig å 

poengtere at dette ikke skal gå ut over muligheten for å bygge hele eller deler av 

skytebaneanleggene som innendørsanlegg. Både politi og forsvar bekrefter at det meste 

av den skytetreningen de gjør, egner seg godt som innendørsaktiviteter.   

Folkeaksjonen mener at innendørsanlegg på alle måter vil bidra positivt til markaloven. 

Bortfall av uakseptabel støy for beboere og markabrukere, samt gode treningsforhold 

uavhengig av vær, er et godt resultat for alle berørte parter. 

Folkeaksjonen har også sendt egen høringsuttalelse til Skytterforbundets forslag til 

planprogram for oppgraderingen av Løvenskioldbanen. 
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